
 ZÁPIS Č. 10 / 2006 (177) 
ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT KONANÉHO DNE  26. ZÁŘÍ  2006 

V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI REKTORA VUT V BRNĚ, ANTONÍNSKÁ 1 
 
Přítomni:   viz prezenční listina (celkem 18 senátorů) 

Omluveni:   Donth/FAST, Donthová/FP, Myšulka/FCH, Spoustová/FaVU,  
Dub/FaVU 

     

Hosté:    rektor Rais, prorektoři Jura, Nový, kvestor Kotek, 
PhDr. Vanýsková, doc. Münsterová, Ing. Polách 

 
PROGRAM: 

1. Zahájení zasedání a určení skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání 
3. Schválení zápisu ze zasedání AS VUT dne 13. 6. 2006  
4. Informace prof. RNDr. Ing. Petra Štěpánka, CSc. o projektu OP VaV pI  „CETI“  

(8:00-8:30 hod.) 

Přestávka 30 minut na jednání stálých komisí AS VUT 

5. Vyjádření AS VUT ke jmenování prorektora pro tvůrčí rozvoj prof. RNDr. Michala Kotoula, 
DrSc. 

6. Informace rektora, prorektorů, kvestora a tiskové mluvčí 
7. Informace zástupců VUT v Radě vysokých škol 
8. Návrh na zřízení společné právnické osoby MU a VUT – CETI s. r. o. 
9. Aktualizace Dlouhodobého záměru VUT pro rok 2007 
10. Projednání návrhu rektora na doplnění Vědecké rady VUT o tři nové členy 
11. Legislativní záležitosti  

 Vnitřní předpisy VUT 
 Vnitřní předpisy fakult VUT 
 Vyhlášení doplňovacích voleb do Studentské komory AS VUT ve volebním okrsku 

FEKT 
 Schválení nového člena LK AS VUT 

12. Pedagogické záležitosti 
13. Ekonomické záležitosti  

 Předložení žádosti o projednání nákupu pozemků v r. 2006 
 Rozpočty dalších součástí VUT 

14. Různé 
 
Průběh jednání: 
 
1. ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ A URČENÍ SKRUTÁTORŮ 

Jednání zahájil předseda AS doc. Dalík v 7:45 hodin. Přivítal hosty – rektora VUT prof. Raise, prorektory 
Juru a Nového, kvestora VUT Kotka, tiskovou mluvčí Vanýskovou, doc. Münsterovou a především po-
zvaného hosta prof. RNDr. Ing. P. Štěpánka, CSc., děkana FAST. Na tomto prvním zasedání v novém 
akademickém roce zvlášť srdečně přivítal všechny přítomné členy AS VUT. Předseda dále zdůvodnil 
výjimečnou změnu začátku zasedání na 7:45 hodin časovými možnostmi hosta. Uvedl, že program zase-
dání je velmi obsáhlý a požádal všechny účastníky o stručnost.  

Dále oznámil, že členka AS VUT Ing. J. Korytárová se úspěšně habilitovala a jménem všech členů senátu 
jí k tomuto úspěchu poblahopřál. S ohledem na významně zvýšené nároky, kladené na zabezpečení prů-
běhů zasedání AS, které narostly díky organizačním změnám, podporujícím zvýšenou efektivnost jednání 
během jara 2006 (projekce projednávaných dokumentů a editace návrhů usnesení), doporučil AS, aby se 
nadále tajemnice AS Cardová soustředila na nerušené vytváření a shromažďování úplných podkladů pro 
vyhotovení zápisu a organizační zabezpečení průběhu schůze, zatímco promítání připravených dokumen-
tů a úpravu návrhů usnesení by zabezpečoval pověřený člen AS. Doporučil doc. Korytárovou s ohledem 
na její zkušenosti s obdobnou činností při jejím působení v AS FAST. Členové AS s návrhem souhlasili. 

S funkcemi skrutátorů souhlasili doc. Pekař a Ing. Čechová.  
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2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ 

Výše uvedený návrh programu zasedání byl AS VUT schválen. 
Hlasování: pro – 14 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 

3. SCHVÁLENÍ ZÁPISU ZE ZASEDÁNÍ AS VUT  DNE 13. 6. 2006 

K zápisu byly doručeny tyto dvě připomínky: 

1. K zápisu byla omylem přiložena prezenční listina zasedání AS VUT ze dne 30. 5. 2006: Tajemnice 
AS rozeslala prezenční listinu ze zasedání dne 13. 6. 2006 všem členům AS dne 20. 9. 2006.  

2. V zápisu nebylo uvedeno toto usnesení, schválené na zasedání AS VUT dne 13. 6. 2006:  „AS VUT 
schvaluje jmenování Ing. arch. Ladislava Mohelníka, Ph.D. členem Stavební komise VUT.“ 

 
Návrh usnesení:  
AS VUT schvaluje zápis ze zasedání AS VUT dne 13. 6. 2006 s výše uvedenými připomínkami 1 a 2. 
Chybějící usnesení  z připomínky 2 je dodatečně uvedeno v tomto zápise jako usnesení UAS2. 
Hlasování: pro - 14 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

UAS 1.  
AS VUT schvaluje zápis ze zasedání AS VUT dne 13. 6. 2006 s výše uvedenými připomínkami 1 a 2. 
Chybějící usnesení  z připomínky 2 je dodatečně uvedeno v tomto zápise jako usnesení UAS2. 

UAS 2.  
AS VUT schvaluje jmenování Ing. arch. Ladislava Mohelníka, Ph.D. členem Stavební komise VUT. 
 

4. INFORMACE PROF. RNDR. ING. PETRA ŠTĚPÁNKA, CSC. O PROJEKTU OP VAV PI  „CETI“ 

Zevrubnou informaci o projektu CETI získala velká část členů AS VUT dne 18. 9. 2006 na jednání EK 
AS VUT s prof. Vrbkou a prof. Štěpánkem, k němuž byli přizváni i členové LK a PK. Na tomto jednání 
prof. Štěpánek sdělil, že byl v polovině července rektorem VUT pověřen výkonem funkce prozatímního 
výkonného jednatele ve věci přípravy projektu CETI (Rozvoj špičkových evropských center excelence 
pro Evropský výzkumný prostor). Cílem projektu je získat pro jižní Moravu evropskou investici v objemu 
cca 15 mld. Kč. Prof. Vrbka informoval o historickém vývoji přípravy projektu na VUT v uplynulých 
dvou letech, kdy se na jeho vzniku a přípravě podílel ve funkci rektora ve spolupráci s prorektorem Jančá-
řem. Členové AS byli seznámeni s vývojem pohledu EU na tuto kategorii projektů a také s postupným 
rozšiřováním původně vybraných excelentních vědeckých týmů VUT z FSI (prof. Cihlář a prof. Šikola) 
a FCH (prof. Jančář) o další vynikající týmy z FEKT, FAST a FIT. Prof. Vrbka připomenul vysoké od-
borné nároky kladené na všechny účastnící se týmy v souvislosti s podávaným projektem, pohovořil 
o vizích a příležitostech, které realizace projektu může přinést regionu, spolupracujícím řešitelům 
a zejména VUT ve spolupráci s elitními týmy dalších pracovišť. Prof. Štěpánek pak v podrobné prezenta-
ci opírající se o  řadu promítaných dokumentů upřesnil cíle projektu a zhodnotil dosavadní výsledky pří-
prav. Doplnil řadu faktických údajů a zejména se soustředil na úkoly řešené od poloviny července 2006. 
V diskusi byly zodpovězeny dotazy členů AS VUT, týkající se zejména: složení a zaměření týmů účastní-
cích se projektu (z VUT, MU a AV), zájmů a priorit účastnících se institucí, budoucí organizační a řídicí 
struktury a její možné transformace, vztahu projektu k vědecko-výzkumným a inovačním aktivitám zú-
častněných institucí a jejich prezentaci, vztahu k vědeckým a průmyslovým aktivitám v celém středoev-
ropském regionu, očekávaných výsledků excelentního výzkumu a jejich vykazování, rizik podání návrhu 
projektu, jeho přijetí či nepřijetí, zahájení a realizace a dále i rizik spojených s provozem investic realizo-
vaného projektu, způsobu financování návrhu i realizace projektu. Protože se tohoto jednání EK nemohli 
zúčastnit všichni členové AS VUT (nebyl například přítomen žádný člen SK AS VUT), požádali přítomní 
senátoři prof. Štěpánka a prof. Vrbku o vystoupení na zasedání, na kterém se AS VUT bude vyjadřovat 
k návrhu na založení s. r. o. s pracovním názvem CETI. S ohledem na velmi omezené časové možnosti 
pozvaných bylo zjištěno, že na AS může vystoupit pouze prof. Štěpánek v době do 8:30 hodin. 
 
Na zasedání AS VUT přednesl prof. Štěpánek aktualizovanou prezentaci, ve které se soustředil na zdů-
raznění zásadních informací o projektu CETI, doplněnou o náměty, které vyplynuly z diskuse na zasedání 
EK dne 18. 9. 2006. V první části prezentace byl projekt CETI stručně popsán včetně souvisejících úkolů 
a byl uveden souhrn námětů shrnujících zkušenosti s evropskými projekty. Prof. Štěpánek upozornil, že 
události kolem CETI se vyvíjí velmi překotně. Tato situace souvisí i s tím, že dochází ke změnám ve vlá-
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dě ČR, které mohou vést i ke změně postoje k projektu. Po následujícím vysvětlení hlavních cílů a vý-
znamu předpokládané realizace připravovaného projektu pro brněnský region i  pro VUT prof. Štěpánek 
zopakoval základní body strategie jednání o návrhu projektu mezi VUT a zástupci MU, ústavů AV ČR a 
brněnského regionu. Stručně zmínil strukturu CETI, s.r.o. a zrekapituloval harmonogram přípravy projek-
tu: Do 6. 10. 2006 budou schváleny obecné strategické zásady společenství, a dále budou následovat kro-
ky vedoucí k dokončení projektu během první poloviny r. 2007 tak, aby mohl být odevzdán do Bruselu. 
Materiály týkající se projektu jsou důvěrné povahy a na vyžádání budou AS VUT poskytnuty.  
Ve druhé části prof. Štěpánek shrnul řadu námětů vztahujících se zejména  k potenciálním rizikům pro-
jektu. Přednesené shrnutí se zejména týkalo: uplatnění kvantitativních přístupů ve studiích realizovatel-
nosti, analýzy rizik provozování CETI, analýzy rizik získávání navazujících projektů a zodpovědnosti 
účastnících se týmů, mechanismů sledování a eliminace souvisejících problémů a rizik, nutné transpa-
rentnosti,  vnitřních garancí neměnnosti přijatého stanoviska VUT a fakult nejméně do r. 2013 (součást 
DZ, široký konsensus kolegií, VR, AS, AO), definice mechanismů kontroly a odpovědnosti za případné 
škody, potřeby úprav související legislativy včetně ochrany know-how VUT. 
Předseda EK RNDr. Popela poděkoval prof. Štěpánkovi za aktualizaci prezentace a zapracování námětů 
z diskuse na rozšířeném zasedání ekonomické komise. Poté následovala krátká diskuse, ve které členové 
AS VUT ocenili vystoupení prof. Štěpánka jak na zasedání EK dne 18. 9. 2006, tak i na dnešním zasedání 
senátu, a dále velmi  ocenili veškerou přípravu projektu CETI provedenou celým týmem spolupracovníků 
VUT.  

V závěru diskuse bylo doporučeno vytvořit expertní skupinu, která se bude zabývat otázkami řízení pro-
jektů na VUT a zpracovávat k tomu příslušné analytické podklady a materiály. Předseda AS doc. Dalík 
poděkoval prof. Štěpánkovi i prof. Vrbkovi (v jeho nepřítomnosti) za investovaný čas i za velmi otevřený 
způsob jednání. Rektor Rais poděkoval zejména prof. Štěpánkovi, prof. Vrbkovi, prorektoru Kotoulovi 
a kvestoru Kotkovi za to, že se velmi zodpovědně a se zaujetím věnovali přípravě projektu v průběhu 
prázdnin.  
 
Jednání AS VUT bylo přerušeno na dobu od 8:40 do 9:10, ve které se konalo společné zasedání ekono-
mické a legislativní komise AS VUT. Komise přijaly usnesení k některým dalším bodům programu zase-
dání AS VUT. 
 

5. VYJÁDŘENÍ AS VUT KE JMENOVÁNÍ PROREKTORA PRO TVŮRČÍ ROZVOJ PROF. RNDR. 
MICHALA KOTOULA, DRSC. 

Protože prorektor pro tvůrčí rozvoj prof. Ing. Josef Vačkář, CSc. ze zdravotních důvodů ukončil svůj 
pracovní poměr s VUT, jmenoval rektor do této funkce prof. RNDr. Michala Kotoula, DrSc. s účinností 
od 1. 7. 2006. Podle § 9 odst. 2 písm. b) se akademický senát k záměru rektora jmenovat nebo odvolat 
prorektory vyjadřuje. Jmenování prof. Kotoula do funkce prorektora pro tvůrčí rozvoj projednaly legisla-
tivní i ekonomická komise a doporučily AS VUT vyjádřit se kladně. Následná diskuse se omezila na for-
mulaci návrhu usnesení.  
 
Návrh usnesení:  
Akademický senát VUT souhlasí s tím, aby funkci prorektora VUT pro tvůrčí rozvoj vykonával prof. 
RNDr. Michal Kotoul, DrSc. 
Hlasování: pro – 17 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

UAS 3.  
Akademický senát VUT souhlasí s tím, aby funkci prorektora VUT pro tvůrčí rozvoj vykonával prof. 
RNDr. Michal Kotoul, DrSc. 

 
6. INFORMACE REKTORA, PROREKTORŮ,  KVESTORA A TISKOVÉ MLUVČÍ 

 Rektor Rais 
 Aktualizace DZ VUT na r. 2007: po zahrnutí připomínek děkanů fakult a ředitelů dalších součástí byl  

dokument předložen AS, poté projednán v EK a LK AS a následně zaslán členům VR a SR VUT.   
 Dne 24. 8. 2006 se uskutečnilo jednání rektora a kvestora s I. náměstkem ministryně Mgr. V. Píclem 

ohledně výstavby budovy FEKT „Technická 10“.  
 Dne 19. 9. 2006 byla slavnostně otevřena I. etapa rekonstrukce a dostavby FIT v areálu Božetěchova.  
 V Bruselu se uskutečnila dvě jednání o CETI (VUT zastupovali nejprve děkani prof. Štěpánek a prof. 

Vrba a potom prof. Vrbka a prof. Kotoul). 
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 Probíhají jednání za účelem založení spin-off firmy VUT s MU, CESNET, z.s.p.o. a dalšími subjekty.  
 Dne 8. 9. 2006 se v Rozdrojovicích uskutečnil workshop o přípravě restrukturalizace Rektorátu VUT 

za přítomnosti zástupců AS VUT.  
 Dne 19. 9. 2006 se uskutečnilo slavnostní otevření rekonstruované budovy OHK v Brně.  
 Dále se rektor zúčastnil: 

 s vládní delegací slavnostního otevření Mezinárodního strojírenského veletrhu v Brně dne 18. 9. 
2006; 

 v souvislosti se zahájením MSV v Brně „Oborového setkání firem – obor strojírenství“, které po-
řádala OHK dne 21. 9. 2006 s cílem podpořit rozvojové aktivity firem prostřednictvím spolupráce 
s VUT; 

 workshopu na téma „Spolupráce VŠ s praxí“, který se konal pod záštitou Svazu průmyslu a do-
pravy dne 20. 9. 2006. 

 Dne 11. 10. 2006 se uskuteční konference „Fórum průmyslu a vysokých škol“  v prostorách hotelu 
Holiday Inn v Brně.  

 Na žádost děkana FA proběhlo jednání o přípravě magisterského studijního programu architektura 
pozemních staveb na FAST VUT.  

 Na úrovni reprezentací VŠ (ČKR a RVŠ)  byla zahájena jednání VUT ohledně navýšení koeficientu 
FaVU (na úrovni VUT doc. Münsterová, za FaVU: děkan Spielmann, Dr. Ondračka a doc. Kvíčala).  

 V souvislosti s odchodem proděkanky FCH Ing. Peterkové z VUT byl o spolupráci na dokončení 
projektu RKO, který je řešen na Útvaru Transferu technologií, požádán děkan FCH Havlica. 

 Na úrovni rektora byl řešen problém pracovního poměru prof. Šucmana na FCH. Rektor zdůraznil 
důležitost udržení vysoce kvalifikovaných odborníků na VUT. 

 Členům AS VUT byl zaslán e-mailem dne 25. 9. 2006 text „Magny Charty Universitatis“, vytvořené 
v roce 1988 při příležitosti 900. výročí založení Boloňské univerzity. Rektor seznámil členy AS 
s významem tohoto dokumentu a s podmínkami, za nichž se VUT může stát jeho signatářem. Požádal 
AS VUT, aby přijal usnesení, kterým by pověřil rektora provést příslušné kroky k přistoupení VUT 
k tomuto dokumentu. Potom rektor zodpověděl dotazy týkající se zajištění původního překladu a or-
ganizačního zabezpečení týmem rozvojového projektu BCES. 

 Prorektor Nový 
 Byly zpracovány dvě studie přestavby kolejí Purkyňova na startovní byty pro mladé zaměstnance 

VUT. Studie, které zpracovaly dvě skupiny bakalářů Fakulty architektury, budou sloužit jako podklad 
pro sestavení konkrétního stavebního programu, který bude zadán profesionální projekční firmě. Stu-
die jsou k nahlédnutí v kanceláři prorektora.  

 Na 3. 10. 2006 je stanoven termín odevzdání návrhů do soutěže na rekonstrukci areálu Údolní 53. 
Jednání poroty soutěže proběhne ve dnech 11. – 13. 10. 2006. 

 Vedení VUT přihlásí realizovanou dostavbu FIT v areálu Božetěchova do soutěže „Stavba Jihomo-
ravského kraje“ a „Stavba roku“.  

 Prorektor Jura 
 Na základě pověření rektorem se prorektor Jura ve dnech 14.–15. 9. 2006 zúčastnil setkání rektorů 

evropských technických univerzit ve Vídni. Témata jednání: obecné pohledy na úroveň přednášek na 
univerzitách, posun od společnosti založené na zdrojích ke společnosti založené na znalostech, multi-
disciplinarita, výzkum na univerzitách. Informace prorektora Jury o projektu CETI, Inkubátoru VUT 
a Technologickém parku VUT vzbudila pozornost zejména z pohledu propojení vědy a výzkumu s 
praxí. V následující diskusi vyzvala Ing. Hanušová prorektora Juru ke zpracování přednesených in-
formací formou článku v časopisu Události. 

 Dne 13. 9. 2006 se prorektor zúčastnil jednání o založení spin-off firmy – zastoupení: VUT, MU, 
CESNET, z.s.p.o., a technologičtí partneři, o které se již krátce zmínil rektor  Rais. Obsahem následu-
jící diskuse byly formy účasti VUT, výše podílu VUT,  sdílení know-how VUT v této firmě, otázky 
financování, srovnání s Inkubátorem VUT, atd. Z diskuse pak vyplynul dotaz na možnost systémové-
ho řešení obdobných situací. V této souvislosti členové AS podpořili ideu rektora Raise na založení 
právního subjektu, který by zastřešoval obdobné aktivity VUT a doporučili, aby se jí vedení VUT ve 
spolupráci s komisemi AS VUT dále zabývalo.  

 
 Kvestor Kotek 

 Od 1. 10. 2006 budou zaměstnancům nefakultních součástí VUT v plném rozsahu sráženy ze mzdy 
částky za poskytování stravy na VUT. Na fakultách bude tento režim zahájen od 1. 1. 2007. Zaměst-
nanec, který neuzavře v této věci příslušnou dohodu s VUT, nemá s ohledem na další souvislosti ná-
rok na poskytování stravenek EXIT.  
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 Penzijní a životní připojištění: V průběhu měsíce srpna byly tajemníkům fakult poskytnuty informace 
o uzavírání smluv či dodatků ke smlouvám o životním a penzijním připojištění zaměstnanců, na zá-
kladě kterých bude zaměstnancům VUT poskytnut měsíční příspěvek zaměstnavatele ve výši 500,-
Kč, a kontakty na vedení vybrané makléřské společnosti. Zvolené řešení se opírá o výsledky výběro-
vého řízení a jeho realizace je zabezpečována co nejblíže pracovištím zaměstnanců na fakultách. Dále 
kvestor Kotek sdělil, že podle jeho zjištění byli v uplynulých dnech zaměstnanci některých fakult ne-
úplně nebo zkresleně informováni. Připomínky a stížnosti se snaží obratem řešit, ale uvítá i pomoc AS 
VUT. Proto napsal předsedovi AS doc. Dalíkovi dopis, který obsahuje doplňující informace 
k postupu, jak bude uzavírání smluv či dodatků ke smlouvám o životním a penzijním připojištění za-
městnanců VUT probíhat. Domnívá se, že je třeba podpořit informovanost AO VUT a doporučuje  
předání těchto informací i po linii akademických senátů fakult VUT.  

 V průběhu prázdnin byly ukončeny smlouvy se dvěma bývalými nájemci v areálu Veveří 
(ADIEMUS) a v Integrovaném objektu VUT (CAFE TRIPOLI). V těchto prostorách budou KaM od 
konce září provozovat kavárny a současně poskytovat teplá jídla zaměstnancům VUT.  
V této souvislosti byl členy AS VUT vznesen dotaz na možnost dietního stravování a byla kritizová-
na úroveň poskytování stravy v kavárně v Centru VUT (malý výběr stravy, nízká kvalita a v důsledku 
toho malý zájem zaměstnanců o tyto služby). Členové AS doporučili, aby se danou problematikou 
zabývala Dozorčí rada KaM a aby si vyžádala doložení nákladovosti a výnosnosti provozu kavárny.  

 PhDr. Vanýsková 
 Tisková mluvčí informovala o prezentaci VUT v průběhu prázdnin v hlavních denících ČR , zejména 

MF Dnes, HN, Právo, Rovnost a LN (celkem 98 článků), a o výstupech v rozhlase a televizi (celkem 
cca 38 krát).   

 Ve dnech od 2. – 22. 10. 2006 je v aule Q FSI, Technická 2, instalována výstava „Vynálezy a inova-
ce“. Vystavuje MU a VUT, pořádá JIC.  

 
Na závěr se uskutečnila diskuse členů AS VUT o aktuálních problémech VUT v pedagogické oblasti. Byl 
podán návrh na usnesení, v němž by AS VUT pověřil pedagogickou komisi úkolem zabývat se problé-
mem mezifakultní výuky na VUT jako tématem s nejvyšší prioritou. Protože se objevily i názory, zejmé-
na účastníků jednání PK dne 18. 9. 2006, že PK této otázce již maximální pozornost věnuje, hlasoval AS 
VUT o tom, zda formou usnesení pověří PK, aby problému mezifakultní výuky přiřadila nejvyšší prioritu. 
S výsledkem ( pro – 6 hlasů, proti – 9 hlasů, zdržel se hlasování – 2 hlasy) byl návrh zamítnut. Bylo kon-
statováno, že problém financování mezifakultní výuky bude řešen současně v PK a v EK AS VUT. Ko-
mise budou své aktivity v této otázce koordinovat.  
 
Byly zformulovány tyto návrhy usnesení.  
 
Návrh usnesení:  
Akademický senát VUT žádá předsedu AS VUT, aby dopis kvestora Kotka, jehož obsahem jsou informa-
ce k problematice uzavírání smluv či dodatků ke smlouvám o životním a penzijním připojištění zaměst-
nanců, zaslal předsedům AS fakult se žádostí, aby s jeho obsahem seznámili akademické obce svých fa-
kult. 
Hlasování: pro – 14 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

UAS 4. 
Akademický senát VUT žádá předsedu AS VUT, aby dopis kvestora Kotka, jehož obsahem jsou infor-
mace k problematice uzavírání smluv či dodatků ke smlouvám o životním a penzijním připojištění za-
městnanců, zaslal předsedům AS fakult se žádostí, aby s jeho obsahem seznámili akademické obce svých 
fakult.   
 
Návrh usnesení:  
Akademický senát VUT požaduje, aby vedení VUT při restrukturalizaci Rektorátu zohlednilo dlouhodobě 
přetrvávající problémy s hospodařením některých dalších součástí VUT a po skončení restrukturalizace 
od ředitele každé další součásti VUT požadovalo, aby hospodaření jím řízené součásti vycházelo 
z transparentního rozpočtu, který je v souladu s rozpočtem VUT a má strukturu, odpovídající organizač-
nímu řádu součásti. 
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

UAS 5.  
Akademický senát VUT požaduje, aby vedení VUT při restrukturalizaci Rektorátu zohlednilo dlouhodobě 
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přetrvávající problémy s hospodařením některých dalších součástí VUT a po skončení restrukturalizace 
od ředitele každé další součásti VUT požadovalo, aby hospodaření jím řízené součásti vycházelo 
z transparentního rozpočtu, který je v souladu s rozpočtem VUT a má strukturu, odpovídající organizač-
nímu řádu součásti. 
 
Návrh usnesení:  
Akademický senát VUT v Brně schvaluje návrh rektora, aby VUT přistoupilo k dokumentu Magna Char-
ta Universitatis přijatém evropskými univerzitami podpisy přítomných rektorů 18. září 1988 při příležitos-
ti oslav 900. výročí založení Boloňské univerzity.  
Hlasování: pro – 17 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů 

UAS 6.  
Akademický senát VUT v Brně schvaluje návrh rektora, aby VUT přistoupilo k dokumentu Magna Char-
ta Universitatis přijatém evropskými univerzitami podpisy přítomných rektorů 18. září 1988 při příležitos-
ti oslav 900. výročí založení Boloňské univerzity.  
 
Návrh usnesení:  
Akademický senát VUT vyjadřuje plnou podporu opatřením rektora ke splnění nutných podmínek a kro-
ků k potvrzení přistoupení VUT a k účasti a podpisu Magny Charty Universitatis na oficiálním výročním 
ceremoniálu Boloňské Univerzity v r. 2007. 
Hlasování: pro – 16 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů 

UAS 7.  
Akademický senát VUT vyjadřuje plnou podporu opatřením rektora ke splnění nutných podmínek a kro-
ků k potvrzení přistoupení VUT a k účasti a podpisu Magny Charty Universitatis na oficiálním výročním 
ceremoniálu Boloňské Univerzity v r. 2007. 

 
7. INFORMACE ZÁSTUPCŮ VUT V RADĚ VYSOKÝCH ŠKOL 

 Doc. Münsterová  
První zasedání předsednictva RVŠ po prázdninách se konalo 21. 9. 2006, spolu s doc. Münsterovou se 
zúčastnil tohoto jednání RNDr. Popela, místopředseda pracovní komise RVŠ pro strategii a rozvoj ve 
vysokém školství, která zajišťovala jeden z bodů programu. Hlavní body jednání: Zprávy z užšího před-
sednictva za měsíce červenec až září; Vystoupení hostů (ministryně MŠMT a její náměstek pro VŠ); 
Hodnocení činností vysokých škol – stav a náměty (doc. Ježek, podklady za AS VUT připomínkoval 
RNDr. Popela); Výzkum a vývoj na vysokých školách, problematika a hodnocení specifického výzkumu 
(doc. Tremlová z VFU, předsedkyně pracovní komise RVŠ pro vědeckou činnost, podklady za AS VUT 
doplnila členka této komise prof. Vávrová); Zpráva o pilotním hodnocení kvality na UJEP a na VUT 
(doc. Münsterová, předsedkyně pracovní komise RVŠ pro kvalitu VŠ a její hodnocení).  
Dále doc. Münsterová vyzvala k doplnění informací ostatní členy RVŠ. 

 RNDr. Popela  
Rada vysokých škol pracovala během léta korespondenčně v komisích. Byly provedeny personální změny 
na MŠMT a v dalších orgánech, které mohou významně ovlivnit postavení VŠ i VUT. Nová ministryně 
školství PhDr. M. Kopicová jmenovala prof. Matějů svým náměstkem pro VŠ; mezi poradci ministryně je 
Brno zastoupeno prof. Zlatuškou a prof. Slovákem (oba z MU). Od 1. 9. 2006 pracuje v novém delší dobu 
připravovaném složení Akreditační komise. Z důvodu odchodu dosavadní ředitelky Agentury RVŠ do 
důchodu byl na toto místo jmenován nový pracovník. Byly také provedeny změny v Radě vlády pro vý-
zkum a vývoj.  
Na zasedání PRVŠ dne 21. 9. vystupovala ministryně a náměstek věcně, ale objevují se i sdělení, že 
„jsme teprve na začátku skutečných změn VŠ po řadě let“ a „VŠ je třeba probudit“. Reakce představitelů 
VŠ přítomných na jednání PRVŠ byla k těmto sdělením odmítavá, jsou přesvědčeni, že VŠ se 
v uplynulých letech aktivně rozvíjely. Předsednictvo RVŠ přijalo dne 21. 9. jednomyslně prohlášení 
k návrhu rozpočtu ČR (bude rozesláno členům AS VUT e-mailem). V oblasti vykazování výsledků vědy 
a výzkumu byly díky argumentaci zástupců VŠ (RVŠ a ČKR) odmítnuty připravené návrhy Rady vlády 
pro vědu a výzkum na zavedení tzv. strukturních koeficientů, které by znamenaly výrazné relativní sníže-
ní ocenění výkonů veřejných VŠ. Značná pozornost byla věnována problematice specifického výzkumu 
na VŠ, který patří mezi zásadní aktivity vysokých škol, a ty proto chtějí navýšit prostředky MŠMT na 
specifický výzkum na VŠ meziročně o 15 %; skutečné nárůsty v posledních letech byly minimální, obje-
vovaly se i návrhy na zrušení této kategorie výzkumu. Vysoké školy očekávají změny ve financování, ale 
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i v hodnocení jejich činností; názory se velmi různí, proto pracovní komise RVŠ pro strategii a rozvoj 
shromažďuje seznam ukazatelů výkonnosti VŠ z nejrůznějších pohledů.  

Doc. Münsterová zdůraznila výraznou shodu členů PRVŠ, že výsledkem hodnocení VŠ nemají být žeb-
říčky, ale vícekriteriální charakteristiky, poskytující komplexní informace o silných příp. slabých strán-
kách VŠ v ČR. 

V navazující diskusi AS byly doc. Dalíkem a RNDr. Krupkovou připomenuty cíle a důvody financování 
specifického výzkumu na VŠ. Doc. Münsterová seznámila členy AS VUT s přesnou definicí specifického 
výzkumu na VŠ s odkazem na příslušné zákonné normy. 
 
Projednávané materiály předsednictva RVŠ má k dispozici tajemnice AS Cardová a současně jsou vysta-
veny na internetové adrese  http://www.radavs.cz/dalsi.php?c=14. 

  
8. NÁVRH NA ZŘÍZENÍ SPOLEČNÉ PRÁVNICKÉ OSOBY MU A VUT – CETI S. R. O. 

Na zasedání AS VUT dne 13. 6. 2006, v souladu s Pravidly pro zakládání právnických osob Vysokým 
učením technickým v Brně, předložil rektor AS VUT k vyjádření návrh na zřízení společné právnické 
osoby MU a VUT v Brně (rozeslán e-mailem dne 23. 6. 2006). Jde o společnost s r. o. s pracovním ná-
zvem CETI, jejíž struktura a podmínky činnosti jsou v návrhu přesně specifikovány. Předpokládaná role 
této společnosti byla AS podrobně prodiskutována a vysvětlena prof. Vrbkou a prof. Štěpánkem na jed-
náních rozšířené EK AS VUT dne 18. 9. 2006 a v bodu 4 tohoto zasedání. 

Na dotaz Ing. Mohelníka, jakým mechanismem budou řešeny případné spory mezi zástupci VUT a MU, 
odpověděl rektor Rais, že takovýto spor vyřeší pouze jednání mezi rektory VUT a MU. Přitom bude rek-
tor vázán platnými usneseními AS VUT. Na závěr diskuse doc. Dalík uvedl, že souhlas AS VUT se zříze-
ním CETI, s. r. o. a její následné založení jsou nutnými předpoklady pro úspěšné dokončení a přijetí ná-
vrhu programu CETI. Připomněl, že jak vedení VUT tak i prof. Štěpánek mají zájem, aby AS VUT byl o 
přípravě projektu CETI informován a aby se k němu v závěrečném stádiu přípravy vyjádřil. 
 
Návrh usnesení:  
AS VUT souhlasí se založením společné právnické osoby MU a VUT s pracovním názvem CETI, spol. s 
r.o. za podmínek uvedených v návrhu.  
Hlasování: pro – 14 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

UAS 8.  
Akademický senát VUT souhlasí se založením společné právnické osoby MU a VUT s pracovním ná-
zvem CETI, spol. s r.o. za podmínek uvedených v návrhu.  
 
Doc. Kvíčala připomněl předcházející vyjádření prof. Štěpánka týkající se kompenzace těch fakult, které 
se k projektu CETI nebudou moci připojit. Rektor Rais sdělil, že řešení této situace připravuje a krátce 
členy AS seznámil s možnými způsoby. Po následující diskusi, ve které senátoři vysoce ocenili vynalože-
né úsilí při přípravě velmi kvalitní prezentace prof. Štěpánka, které členům AS VUT poskytlo dostatek 
podkladů pro rozhodnutí, byly podány níže uvedené návrhy na usnesení.  
 
Návrh usnesení: 
Akademický senát VUT děkuje prof. Štěpánkovi za precizní seznámení s důvody pro založení společné 
právnické osoby MU a VUT s pracovním názvem CETI, spol. s. r. o.  
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

UAS 9.  
Akademický senát VUT děkuje prof. Štěpánkovi za precizní seznámení s důvody pro založení společné 
právnické osoby MU a VUT s pracovním názvem CETI, spol. s. r. o.  
 
Návrh usnesení: 
Akademický senát VUT žádá vedení VUT o pravidelné informování o průběhu prací na projektech OP 
VaV pI s podílem VUT.  
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

UAS 10. 
Akademický senát VUT žádá vedení VUT o pravidelné informování o průběhu prací na projektech OP 
VaV pI s podílem VUT.  

http://www.radavs.cz/dalsi.php?c=14
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9. AKTUALIZACE DLOUHODOBÉHO ZÁMĚRU VUT PRO ROK 2007 

Aktualizace Dlouhodobého záměru VUT pro rok 2007 byla AS VUT předložena rektorem dne 29. 8. 
2006. Tento dokument byl podroben detailní analýze na zasedání EK AS VUT dne 11. 9. 2006 za přítom-
nosti rektora VUT prof. Raise. Vzniklé připomínky, jejichž cílem bylo především upřesnění a vyjasnění 
formulací, byly rektorem akceptovány a zapracovány do textu. Takto upravená verze byla potom, opět za 
přítomnosti rektora VUT, projednána dne 12. 9. 2006 v LK AS VUT bez dalších připomínek a byla 
v elektronické formě rozeslána členům VR VUT za účelem projednání v režimu „per rollam“. Rektor 
VUT seznámil AS s připomínkami VR VUT. Vzhledem k tomu, že tyto připomínky přispěly k upřesnění 
některých formulací a nezměnily obsah předložené aktualizace, AS VUT připomínky VR VUT akcepto-
val. 
 
Návrh usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje Aktualizaci Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, 
vývojové, umělecké a další tvůrčí činnosti VUT v Brně pro rok 2007 ve znění předloženém rektorem 
VUT na tomto zasedání.  
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

UAS 11.   
Akademický senát VUT schvaluje Aktualizaci Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, 
vývojové, umělecké a další tvůrčí činnosti VUT v Brně pro rok 2007 ve znění předloženém rektorem 
VUT na tomto zasedání.  

 
10. PROJEDNÁNÍ NÁVRHU REKTORA NA DOPLNĚNÍ VĚDECKÉ RADY VUT O TŘI NOVÉ ČLENY 

Dne 21. 8. 2006 předložil rektor AS VUT návrh na doplnění Vědecké rady VUT o tyto tři nové členy:  

prof. RNDr. Michal Kotoul, DrSc., prorektor VUT pro tvůrčí rozvoj, 
prof. Ing. arch. Vladimír Šlapeta, DrSc., děkan Fakulty architektury VUT, 
prof. Ing. Ladislav Musílek, CSc., prorektor ČVUT pro vědeckou a výzkumnou činnost. 

Návrh byl rozeslán e-mailem dne 23. 8. 2006 s přílohou, v níž jsou uvedeny odborné životopisy navrho-
vaných. Předsedové stálých komisí AS VUT konstatovali, že komise projednaly tento návrh bez připomí-
nek a doporučily jej AS VUT ke schválení. AS VUT bez další diskuse hlasoval o schválení předloženého 
návrhu.  
 
Návrh usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje návrh rektora na jmenování prof. RNDr. Michala Kotoula, DrSc., prof. 
Ing. arch. Vladimíra Šlapety, DrSc. a prof. Ing. Ladislava Musílka, CSc. členy Vědecké rady VUT. 
Hlasování: Pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

UAS 12.   
Akademický senát VUT schvaluje návrh rektora na jmenování prof. RNDr. Michala Kotoula, DrSc., prof. 
Ing. arch. Vladimíra Šlapety, DrSc. a prof. Ing. Ladislava Musílka, CSc. členy Vědecké rady VUT. 

 
11. LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI  
 

o Vnitřní předpisy VUT 

Dne 20. 6. 2006 předložilo VUT na MŠMT k registraci nové znění Statutu VUT, ostatní novelizované 
vnitřní předpisy – Volební a jednací řád AS VUT, Studijní a zkušební řád VUT, Stipendijní řád VUT, 
Disciplinární řád pro studenty VUT a Pravidla hospodaření a účtování VUT – byly zaslány MŠMT 
k registraci dne 27. 6. 2006. MŠMT zaslalo své připomínky k těmto předpisům e-mailem dne 18. 7. 2006. 
Protože se připomínky týkaly pouze upřesnění formulací, případně sjednocení formální stránky dokumen-
tů, rektor VUT ve spolupráci s příslušnými prorektory, kvestorem, předsedkyní LK AS VUT doc. Lhotá-
kovou, tajemnicí AS Cardovou a některými členy AS VUT, případně po konzultaci s MŠMT, tyto připo-
mínky zapracovali do textu. Takto upravené předpisy byly na MŠMT vráceny a dne 22. 8. 2006 všechny 
předložené předpisy MŠMT ČR zaregistrovalo. Předseda AS poblahopřál rektoru Raisovi jako představi-
teli vedení VUT i členům AS VUT k tomuto úspěšnému ukončení procesu novelizace nejdůležitějších 
vnitřních předpisů VUT. Rektor VUT ocenil především práci prorektora Švece, kvestora Kotka, tajemnice 
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AS VUT Cardové a AS VUT na konečné verzi předpisů v průběhu prázdnin. 

Předsedkyně LK doc. Lhotáková sdělila, že do souladu s novelou VŠ zákona zbývá ještě uvést Řád výbě-
rového řízení pro obsazování míst akademických pracovníků VUT, Řád celoživotního vzdělávání VUT, 
Pracovní řád VUT a Pravidla pro zakládání právnických osob VUT. 
 

o Vnitřní předpisy fakult VUT 

Předsedkyně LK AS VUT doc. Lhotáková uvedla, že legislativní komise na svém zasedání dne 12. 9. 
2006 projednala návrh Jednacího řádu Vědecké rady FAST a Volebního a jednacího řádu AS FIT i při-
pomínky Správního odboru Rektorátu VUT k těmto návrhům. Připomínky LK ke každému dokumentu 
byly předány k vyjádření předsedům AS FAST a AS FIT. Zápis z jednání LK AS VUT a předložená nová 
znění vnitřních předpisů FAST a FIT spolu s připomínkami LK AS VUT uvedenými v revizním režimu 
byly rozeslány všem členům AS VUT.  

AS FAST na svém zasedání dne 20. 9. 2006 akceptoval všechny připomínky LK AS VUT a takto změně-
ný Jednací řád VR FAST schválil. Předseda AS FAST Ing. Krejčí zaslal AS VUT e-mailem dne 25. 9. 
2006 opravené nové znění Jednacího řádu VR FAST, které respektuje všechny připomínky legislativní 
komise AS VUT.  

AS FIT se k připomínkám legislativní komise AS VUT dosud nevyjádřil, dle informace předsedy AS FIT 
se jednání AS fakulty bude konat až po zasedání AS VUT. 

Protože se v diskusi neobjevila žádná další připomínka ke znění Jednacího řádu VR FAST, AS VUT tento 
vnitřní předpis FAST schválil. 
 
Návrh usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje Jednací řád Vědecké rady Fakulty stavební se zapracovanými připo-
mínkami LK AS VUT. 
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

UAS 13.  
Akademický senát VUT schvaluje Jednací řád Vědecké rady Fakulty stavební se zapracovanými připo-
mínkami LK AS VUT. 
 

o Vyhlášení doplňovacích voleb do Studentské komory AS VUT ve volebním okrsku 
FEKT 

Zástupce FEKT ve SK AS VUT ing.Tomáš Žabka přestal být členem AO z důvodu ukončení studia a na 
jeho místo ve SK AS VUT nebyl zvolen náhradník. Proto předsedkyně AS FEKT RNDr. Krupková požá-
dala AS VUT dopisem ze dne 2. 9. 2006 o vyhlášení doplňovacích voleb do Studentské komory AS VUT 
ve volebním okrsku FEKT na nejbližším zasedání AS VUT. AS VUT svým níže uvedeným usnesením 
UAS 14  vyhlásil doplňovací volby do SK AS VUT na FEKT.  
 
Návrh usnesení: 
Akademický senát VUT vyhlašuje doplňovací volby do Studentské komory AS VUT ve volebním okrsku 
FEKT. 
Hlasování: pro – 13 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

UAS 14.   
Akademický senát VUT vyhlašuje doplňovací volby do Studentské komory AS VUT ve volebním okrsku 
FEKT. 
 

o Schválení nového člena LK AS VUT  

Na základě návrhu legislativní komise schválil AS VUT rozšíření LK AS VUT o Ing. arch. Martina Kare-
še. 
 
Návrh usnesení:  
Akademický senát VUT schvaluje ing. arch. Martina Kareše za člena legislativní komise AS VUT. 
Hlasování:  pro – 13 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování - 0 hlasů. 

UAS 15.  
Akademický senát VUT schvaluje ing. arch. Martina Kareše za člena legislativní komise AS VUT. 
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Tím, že nejdůležitější vnitřní předpisy VUT již vstoupily v platnost, viz první část bodu 11, byly vytvoře-
ny dobré předpoklady pro novelizaci navazujících vnitřních předpisů fakult. S cílem dosáhnout potřebné-
ho urychlení tohoto procesu novelizace, přijal AS VUT toto usnesení. 
  
Návrh usnesení: 
Akademický senát VUT žádá rektora VUT, aby od děkanů fakult požadoval neodkladné vypracování 
novelizace vnitřních předpisů fakult v souladu se zaregistrovanými vnitřními předpisy VUT. 
Hlasování: pro – 13 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

UAS 16. 
Akademický senát VUT žádá rektora VUT, aby od děkanů fakult požadoval neodkladné vypracování 
novelizace vnitřních předpisů fakult v souladu se zaregistrovanými vnitřními předpisy VUT. 

 
12. PEDAGOGICKÉ ZÁLEŽITOSTI 

Předsedkyně PK AS VUT RNDr. Krupková uvedla, že pedagogická komise na svém zasedání dne 18. 9. 
2006 projednávala tyto otázky:   

 zjištění objemu mezifakultní výuky, 
 průzkum o zkouškách na jednotlivých fakultách (komise si tvoří přehled o tomto mechanismu 

i přehledy o výsledcích zkoušek na jednotlivých fakultách VUT), 
 zatížení pedagogů na jednotlivých fakultách (toto téma bylo navrženo na jednání EK s cílem mít 

tuto informaci v případech, kdy daná fakulta potřebuje dotaci za účelem zmírnění tvrdosti roz-
počtu VUT), 

 příprava stanoviska k Osvědčení o maturitní zkoušce (materiál předložený prorektorem Švecem). 

RNDr. Krupková sdělila, že pedagogická komise AS VUT již v minulosti na většině výše uvedených 
bodů začala pracovat a na předcházející jednání hodlá navázat.  

Následovala krátká diskuse k výše uvedeným bodům, ve které senátoři znovu zdůraznili potřebu spolu-
práce mezi PK a EK na tvorbě modelu financování mezifakultní výuky. 

 
13. EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI  
 

o Předložení žádosti o projednání nákupu pozemků v r. 2006 

Dne 11. 9. 2006 byl předsedovi AS VUT doručen dopis, v němž kvestor VUT žádá o vyjádření AS VUT 
k nákupu pozemků v lokalitě Pod Palackého vrchem, Královo Pole (rozeslán e-mailem dne 13. 9. 2006). 
K žádosti je přiložen seznam parcel včetně jejich rozlohy v m2.  Plánek s vyznačenými polohami parcel ze 
seznamu je uložen v Kanceláři AS VUT. V žádosti nejsou uvedeny předpokládané ceny za 1 m2  uvede-
ných parcel. EK AS VUT projedná tento návrh na svém zasedání. 
 

o Rozpočty dalších součástí VUT 

Předseda EK RNDr. Popela stručně informoval členy AS o jednáních EK AS VUT o rozpočtech Naklada-
telství VUTIUM, CVIS a Ústřední knihovna VUT (zejména ve dnech 18. 9. a 26. 9. 2006). Na základě 
těchto jednání navrhl uvolnění zbývajících částí rozpočtů těchto součástí. RNDr. Popela dále informoval 
o průběhu jednání EK AS VUT dne 18. 9. a o závěrech z jednání EK v přestávce tohoto zasedání. Po 
krátké diskusi navrhl RNDr. Popela toto usnesení AS VUT. 
 
Návrh usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje uvolnění 3/12 rozpočtu na rok 2006 pro součásti Nakladatelství 
VUTIUM, CVIS a Ústřední knihovna VUT. 
Hlasování: pro – 14 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

UAS 17.  
Akademický senát VUT schvaluje uvolnění 3/12 rozpočtu na rok 2006 pro součásti Nakladatelství 
VUTIUM, CVIS a Ústřední knihovna VUT. 
 
V souvislosti s projednáváním rozpočtů výše uvedených dalších součástí VUT doporučila Ing. Hanušová, 
aby AS VUT schválil toto usnesení. 
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Návrh usnesení: 
Akademický senát VUT děkuje prorektoru Jurovi za osobní úsilí, které vynaložil při zpracování a před-
kládání rozpočtů jím metodicky řízených součástí VUT.  
Hlasování: pro – 14 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

UAS 18.  
Akademický senát VUT děkuje prorektoru Jurovi za osobní úsilí, které vynaložil při zpracování a před-
kládání rozpočtů jím metodicky řízených součástí VUT.  
 
V navazující diskusi přítomní členové AS konstatovali, že řada otázek ve věci rozpočtů dalších součástí 
a jejich čerpání zůstává ke zodpovězení v dalším období, a souhlasili s důrazným upozorněním doc. Kví-
čaly, že usnesení č. 5, 17 a 18 nelze oddělovat a je nutné je vnímat jako souhrnné vyjádření stanoviska AS 
VUT k problematice dalších součástí na základě mnohaměsíčních zkušeností. 

 
14. RŮZNÉ 

 AS VUT schválil tyto termíny svých zasedání v zimním semestru akademického roku 2006-07: 
24. 10. 2006, 21. 11. 2006, 19. 12. 2006 a 23. 1. 2007. 
Hlasování: pro – 13 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 Doc. Dalík poděkoval všem stálým komisím AS za zodpovědnou přípravu na toto zasedání. 

 Příští zasedání LK i EK AS VUT se budou konat dne 10. října 2006. 

 Ing. Mohelník navrhl, aby AS VUT požádal o úpravu zasedacích místností tak, aby všichni účastníci 
zasedání AS VUT i jeho komisí měli v době zasedání možnost připojit své notebooky na internet.  

 
 

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 24. října 2006 v 9:00 hodin 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 

 
  
 
 
                                                
                  Veronika Donthová                                                    Doc. RNDr. Josef Dalík, CSc., v. r. 
  předsedkyně Studentské komory AS VUT                    předseda AS VUT v Brně 

  z důvodu nemoci se ze zasedání omluvila 
 
 
 
 Zapsala: Jarmila Cardová 
 
 
V Brně dne 6. 10. 2006 
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